

22-00174

27 AVR 2022

COMMUNIQUE DE PRESSE N° \_\_\_\_\_/MINESUP/SG/DAUQ/DEAC du \_\_\_\_\_  
PRESS RELEASE No \_\_\_\_\_ of \_\_\_\_\_

Portant résultats d'admission au concours d'entrée en Master des Filières Biomédicales et Médico-Sanitaires de la Faculté des Sciences de l'Université d'Ebolowa au titre de l'année académique 2021-2022.

To admit candidates into the Master's degree of the Biomedical and Health Science programs at the Faculty of Science of the University of Ebolowa, for the 2021-2022 academic year.

**Le Ministre d'Etat, Ministre de l'Enseignement Supérieur communique :**  
**The Minister of State, Minister of Higher Education hereby announces:**

Sont, sous réserve de la présentation des originaux des Diplômes requis, déclarés admis en Master des Filières Biomédicales et Médico-Sanitaires de la Faculté des Sciences de l'Université d'Ebolowa au titre de l'année académique 2021-2022, les candidats dont les noms suivent classés par filière et par ordre alphabétique :

Subject to the presentation of the originals of their certificates, the following candidates, listed by study program and alphabetical order, have been declared successful in the competitive entrance examination into the Master's degree of the Biomedical and Health Sciences programs at the Faculty of Science of the University of Ebolowa, for the 2021-2022 academic year:

#### **A – PARCOURS BIOLOGIE CLINIQUE/ CLINICAL BIOLOGY PROGRAM**

##### **- Liste principale / Main list**

1. BADJUN ANGE
2. BEYALA MIMBALA REGINE GAEL
3. CHAMSIYA AMINATOU MAHMOUDOU
4. DJUIKOUO MOUTE GISELE
5. KENFACK ARMELLE
6. MEDINGBAI FABIEN
7. MESSA KAMGA LARISSA
8. NGAYAP KAMNA AUBINE PASCALE
9. NZOUATCHEP TCHANTCHO MERVEILLE IDELETTE
10. RAPSA PITA

11. SONDE LOIC NOLWENN

**CANDIDAT ETRANGER / FOREIGN CANDIDATE**

1. YOMON NGUERANDJI DAVID

**B – PARCOURS ASSISTANT BLOC OPERATOIRE/ OPERATING BLOCK ASSISTANT**

**- Liste principale / Main list**

**N° Noms et prénoms**

- 1 AKOA MANI GASPARD
- 2 MBONING MALAGHO MOISE CEDRIC
- 3 NYOUKAM NGUENANG FRANC

**C – PARCOURS RADIOLOGIE ET IMAGERIE MEDICALE/ RADIOLOGY AND MEDICAL IMAGING**

**- Liste principale / Main list**

**N° Noms et prénoms**

1. FOZING SIELENOU SYLVAIN MIGUEL
2. MELACHIO WOUMLACK ELSA
3. MEUYO TAMWA AMANDINE
4. MOLUH YOUNGUE MOHAMED NASER
5. NGANGUE ALICE MEVEILLE
6. NGUELE ZO'OBO ARLETTE CLAUDE
7. NYANGONO LYL A RAMELINE
8. NZODA NZODA KAN DIMITRI
9. PATEU DIEUDJIO RAOUL

Les candidats admis sont invités à se présenter au plus tard le **mardi 03 mai 2022** au service de la Scolarité de la Faculté des Sciences de l'Université d'Ebolowa, pour les formalités d'inscription.

Successful candidates are requested to present themselves at the Admission's Office of the Faculty of Science, University of Ebolowa latest on **Tuesday May 03<sup>rd</sup>, 2022** for registration formalities.

**LE MINISTRE D'ETAT, MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR  
THE MINISTER OF STATE, MINISTER OF HIGHER EDUCATION**



*Jacques Fame Ndingo*